

**Dear travelers to Japan: It is recommended to take out an overseas travel insurance**

- An overseas travel insurance makes you feel secure, even in emergencies, and you can enjoy your trip.
- Medical expenses can be very high in Japan. If the travel insurance you purchased offers sufficient coverage of treatment costs, you can receive treatment without concern.
- It is recommended to have an overseas travel insurance with travel support for hospital referrals, medical interpretation, and cashless medical service.

**日本を訪問される方へ 海外旅行保険に加入しましょう。**

- 海外旅行保険に加入しておけば、いざというときも安心。心置きなく、旅を楽しめます。
- 医療費が高額になる場合もあります。治療費が十分に補填されている海外旅行保険に加入しておけば、不安なく治療を受けられます。
- 医療機関の紹介や通訳サービス、キャッシュレス治療付きの海外旅行保険をおすすめします。

عزيزي المسافرين إلى اليابان احرص على الحصول على بوليصة تأمين على السفر قبل الإنطلاق في رحلتك

- التأمين على السفر في الخارج يجعلك تشعر بالأمان، حتى في حالات الطوارئ ، ويتيح لك التمتع برحلتك.
- قد تكون النفقات الطبية عالية جدا في اليابان. إذا كان التأمين على السفر الذي اشتريته يوفر تغطية كافية لتكاليف العلاج ، فيمكنك تلقي العلاج دون قلق
- يُنصح بالحصول على تأمين السفر في الخارج يشمل الدخول إلى المستشفيات ، والاستشارات الطبية ، والخدمات الطبية غير النقدية.